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Abstract (en)
[origin: US2022290946A1] The invention relates to a ballistic block (10) particularly for a bullet-resistant glazing (100) or as bullet-resistant glazing
(100), wherein the ballistic block (10) comprises at least two transparent panes (11, 12, 13, 14) joined to one another via an interlayer (19), whereby
the ballistic block (10) is constructed without an energy-absorbing layer or polycarbonate film, and whereby the at least two transparent panes (11,
12, 13, 14) and in particular all the transparent panes (11, 12, 13, 14) of the ballistic block (10) are each panes made of toughened glass.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen ballistischer Block (10) insbesondere für eine beschusshemmende Verglasung (100) oder als beschusshemmende
Verglasung (100), wobei der ballistische Block (10) mindestens zwei transparente Scheiben (11, 12, 13, 14) aufweist, die über eine Zwischenlage
(19) miteinander verbunden sind, wobei der ballistische Block (10) ohne eine energie-absorbierende Lage oder Folie aus Polycarbonat ausgeführt
ist, und wobei die mindestens zwei transparenten Scheiben (11, 12, 13, 14) und insbesondere alle transparenten Scheiben (11, 12, 13, 14) des
ballistischen Blocks (10) jeweils Scheiben aus vorgespanntem Glas sind.
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